
Notulen MR-vergadering 17 april 2024  
 
1. Opening   
Vanwege afwezigheid van John zit Wendy deze vergadering voor en notuleert 
Marjolein.  
 
2. Bezinningsmoment door Wendy van de Ven 
Wendy leest het gedicht “wie wil” geschreven door Greet Brokerhof voor.   
 
3. Vaststellen agenda 
Aan de agenda worden de volgende punten toegevoegd:  
- Beschikbaarheid ICT 
- Datum jaaragenda voor het uiterlijk nakijken en inleveren gemaakte toetsen TW3  
 
4. Moment met de rector  
Onderstaande punten zullen tijdens dit agendapunt worden besproken: 
 
-Vervolg TAO 
N.a.v. de bijeenkomst van gisteren worden alle gemaakte opmerkingen (post its) 
gebundeld en verwerkt in een document dat met iedereen in Teams gedeeld zal 
worden. De rector-bestuurder geeft aan dat hij vooral positieve feedback heeft 
gekregen. Vanuit de PMR wordt opgemerkt dat collega’s hebben aangegeven dat er 
nog steeds te weinig concrete voorbeelden zijn genoemd. Mensen kunnen het zich 
nog altijd slecht voorstellen hoe deze manier van werken er dan in praktijk uit zal 
gaan zien. Er wordt de rector-bestuurder gevraagd het verdere stappenplan te 
concretiseren.  
 
-Examenstunt  
Wat gaat er gebeuren tussen 12.00 en 18.00? Kunnen we controleren op 
alcoholgebruik? Duidelijkheid richting ouders is gewenst en nodig.  
 
-Jaaragenda 
Er was nogal veel verwarring rondom het inleveren van de cijfers TW3. Richting de 
leerlingen is gecommuniceerd dat de cijfers uiterlijk vrijdagochtend om 8.00 
ingeleverd moesten worden. Echter stond er in de jaaragenda van dit schooljaar dat 
de cijfers uiterlijk maandagochtend 8.00 ingeleverd moest worden. Collega’s dachten 
dus meer tijd te hebben dan ze uiteindelijk hadden. Vooral de manier van handelen 
van de teamleiders hierin verdient geen schoonheidsprijs.  
 
-Beschikbaarheid ICT 
De ICT-balie is dagelijks vanaf 10.00 bemand. Er zijn echter vragen vanuit personeel 
wat te doen wanneer er eerder problemen zijn. Veelal merk je wanneer je rond 8.00 
je laptop wilt opstarten of en eventueel zaken zijn die niet werken. Hoe dan te 
handelen?  
 
-Ventilatie gymzalen 
Dit onderdeel staat als laatste op de planning voor wat betreft de verbouwing. Als 
alles financieel meezit is de kans groot dat deze ventilatie er alsnog gaat komen.  
 
 



- Verbouwing 
De constructie plannen zijn inmiddels goedgekeurd. Prins Bouw vraagt nieuwe 
offertes aan. De bouwplannen die het meeste lawaai maken zullen net na de 
bouwvak opgestart worden. Het is het streven om voor de winter de buitenkant 
zichtbaar af te hebben, daarna volgen de plafonds en luchtventilatiesystemen 
gevolgd door de tuin.  
 
5. Notulen MR-vergadering 28-02-24 
Het managementstatuut zou worden doorgeschoven naar de volgende (dus deze) 
vergadering. I.v.m. het SBP is dit er echter nog niet van gekomen. Voor de rest 
worden de notulen ongewijzigd vastgesteld. 
 
6. Mededelingen:  

• Leerlingen  
Vanuit de leerlingen zijn er geen punten.  
 

• Ouders 
Vanuit de ouders zijn er geen punten. 
 

• Personeel 
Wendy vertelt over het (ontbreken van) contact tussen MR en RvB. Omdat de 
RvB wettelijk verplicht is om 2x per jaar met (een afvaardiging van) de MR te 
sparren worden er vanaf volgend jaar weer twee momenten (najaar en 
voorjaar) in het schooljaar gepland om dit te borgen. Wendy zal hierover 
contact opnemen met Ina Tessemaker. 

 
7. Ingekomen stukken 

• Marap februari 2024 en Marap maart 2024 
Ter kennisgeving aangenomen door de MR.  
 

• Functiemix (criteria LC/LD) 
De PMR heeft zich hier over gebogen en zal op korte termijn de opmerkingen 
richting de rector-bestuurder terugkoppelen. 
 

• Generatiepact + toelichting 
De MR is akkoord.  
 

• Schrijven enquête evaluatie Kijkwijzer 
Wendy en Marjolein zullen hierover contact opnemen met Bert van Minnen. 

 

• Stukken Samenwerkingsverband (SWV) (5.1 en 5.2 zijn voor ons van belang) 
Deze stukken zijn ter informatie aan de MR doorgestuurd. 

 
8. Rondvraag 
Er zijn geen punten voor de rondvraag. 
 
9. Sluiting 
Wendy sluit de vergadering.  


